
Bestyrelsesmøde	den	23.	august	
	

Bestyrelsen	drøftede	overtagelsen	efter	den	tidligere	bestyrelse	og	gennemgik	vedtægter	og	
ordensregler,	som	vi	er	blevet	opfordret	til	at	opdatere	og	gøre	tidssvarende,	af	
Kolonihaveforbundet.	Der	er	for	mange	usikkerheder	i	de	eksisterende.	
Nye	vedtægter	og	ordensregler	kan	vedtages	på	en	ekstraordinær	generalforsamling.	
	
Bestyrelsen	drøftede	arbejdsdagen	den	3.	september	og	indkøb	hertil.	Sebastian	bestiller	grus	
og	handler	ind	i	Silvan	med	Susanne.	Tom	står	for	indkøb	til	mad.	
	
Der	bliver	oprettet	en	mail	til	Susanne.	Kassereren	kan	derfor	kontaktes	på	kasserer@hf-
sundbyvang.dk		
	
Det	blev	vedtaget,	at	bestyrelsen	ønsker	at	overgå	til	Kolonihaveforbundets	
”Foreningsadministration”	Dette	bliver	sendt	til	afstemning	i	foreningen	ved	en	
ekstraordinær	generalforsamling.	
	
Der	er	blevet	oprettet	CVR	nummer	til	foreningen	d.	22.	august,	da	SKAT	og	banken	siger	at	
foreningen	ellers	ikke	er	lovlig.	
	
Københavns	Kommune	er	i	gang	med	at	vedtage	et	forslag,	hvor	de	fremover	kan	pålægge	
foreningens	medlemmer,	at	få	ordnet	fortov	mv.	Forslaget	går	på,	at	det	koster	170	kr.	pr.	
meter,	som	skal	ordnes.	Derfor	vil	bestyrelsen	gøre	medlemmerne	opmærksomme	på,	at	
fortov	skal	ordnes.	
	
Det	kom	frem,	at	det	ifølge	Kolonihaveforbundet	er	lovligt	at	etablere	lovlig	brændeovn.	


